
Beste meneer/ mevrouw, 
 
Op 24 mei jl. Zijn wij als inspreker aanwezig geweest op uw vergadering van Commissie 
beheer. Dit omdat wij, als bewoners van het Ramplaankwartier (georganiseerd in het Comité 
verkeerveiligheid Rollandslaan), willen dat de Rollandslaan als 30km weg wordt ingericht. 
Graag zouden wij aan jullie met deze brief ons verzoek extra willen toelichten en jullie hulp 
willen vragen om de herinrichting weer op de planning te krijgen. 
 

Historie 
Reeds 1999 is het Ramplaankwartier aangemerkt als 30 km wijk. De rest van de wijk is als 
zodanig heringericht echter de Rollandslaan niet. Hierdoor: 

- Wordt er veel te hard gereden. Dit blijkt ook uit metingen van VVN en info van Politie 
- Zijn veel onoverzichtelijke/onveilige punten 
- En is het wegdek in erbarmelijke staat  

 

Herinrichting op de planning 
Al In 2006 stond de Rollandslaan op de planning om heringericht te worden. Het budget was 
beschikbaar gesteld en de inspraak procedure doorlopen. Echter het project is on hold gezet 
en in 2013 in z’n geheel van de planning gehaald. Dit om onverklaarbare redenen.  
Wij en D66 hebben dit punt tijdens de laatstgehouden vergadering van Commissie beheer 
aangekaart. Wij willen de complete herinrichting weer terug op de planning en zo spoedig 
mogelijk uitgevoerd zien. 
 

Tussentijdse maatregel 
Aangezien de gemeente de onveilige situatie erkent is er 50.000 euro toegezegd voor het 
nemen van tijdelijke maatregelen vooruitlopend op een complete herinrichting.  
Met dit bedrag hebben wij, i.s.m. de gemeente, afgelopen maanden: 

- Een adviesbureau ingehuurd om te komen tot een plan voor complete herinrichting 
van de Rollandslaan afgestemd met o.a. hulpdiensten, Connexion en de fietsersbond 

- Samen met de bewoners, Gemeente en Adviesbureau van het Ramplaankwartier 
enkele tussentijdse maatregelen uitgewerkt om de meest onveilige punten aan te 
pakken en opdracht gegeven voor realisatie  

Medio juni worden deze tussentijdse maatregelen uitgevoerd. Voor de duidelijkheid, deze 
maatregelen bestrijken niet alle aspecten om van de Rollandslaan een veilige weg te maken. 
Om hieraan te voldoen moet het volledige plan van het adviesbureau worden uitgevoerd. 
Hierop wacht de straat al bijna 20 jaar. 
 

Hulp gevraagd 
Wij hebben een burgerinitiatief ingediend om de herinrichting op de planning te krijgen en 
we willen dat deze herinrichting binnen afzienbare tijd uitgevoerd wordt. 
Wij hopen dat u ons burgerinitiatief steunt, net als de 200 bewoners van de Rollandslaan en 
omliggende straten. Wij hopen op uw steun bij de behandeling van dit burgerinitiatief 
tijdens de raadsvergadering.   
 

Met vriendelijke groet, 
Namens comité verkeersveiligheid Rollandslaan 
Desiree Kootstra (Desireekootstra@hotmail.com 
Dennis Walbrecht (Dennis.walbrecht@gmail.com) 
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